
DĚKANÁT FAKULTY TECHNOLOGIE OCHRANY PROSTŘEDÍ 

VYSOKÉ ŠKOLY CHEMICKO-TECHNOLOGICKÉ V PRAZE 
 

Zápis 

z kolegia děkana dne 13. května 2025  
 

 

Přítomni:      prof. Jeníček, doc. Hlinčík, dr. Bindzar, prof. Kočí, prof. Bartáček, doc. Pohořelý, 

dr. Kroužek, dr. Kouba, doc. Sýkora, dr. Šmejkalová, Ing. Šritrová 

Omluveni:    prof. Kubička 

 

Informace z KR  
 

Rektor 

 Proběhlo jednání VŠCHT, ČVUT a Ministerstva obrany o možné spolupráci. 

 Diskuze ohledně navyšování tarifů na VŠCHT. 

 Cvičný požární poplach v letním semestru pravděpodobně nebude. 

 Cvičné poplachy proběhnou v zimním semestru. 

 Problematika semestrálních projektů. Školitelé nezadávají projekty do rozvrhových lístků a 

nevypisují témata do SIS a tím přicházejí o výkony. 

 14. 5. proběhne v Kralupech setkání pracovníků děkanátů a celoškolských pracovišť. 

 Byla schválena dohoda děkanů a rektora ohledně rozpočtu. 

 Zpracování dat na VŠCHT. Je zde velký počet databází, některé se plně nevyužívají. Dotaz na 

vedoucí ústavů, jaká data potřebují. Náměty posílat děkanovi do příštího KD.  

 

Kancléřka 

 Spolupráce s Ukrajinou, univerzita v Mykolajivu. Požádali o člena do jejich ediční rady a návrh 

čestného profesora, členové KD dostali e-mail s bližšími informacemi. 

 Nominace na cenu Fr. Běhounka a na Českou hlavu. 

 

Pror. Jahoda  

 Včera skončil termín pro odevzdávání diplomových prací do SIS. Večer 12.5. nastal problém 

se SIS, který byl již vyřešen. 

 

Pror. Matějka  

 Informoval o nabídce absolventských stáží Erasmus+. Šel informační email. 

 Anglické studijní programy –Vedení školy se shodlo na tom, že důležité je vytvořit jeden 

společný bakalářský program v anglickém jazyce, na který budou navazovat fakultní 

magisterské programy v angličtině. 

  

Pror. Novák 

 Bylo podáno 164 projektů GAČR. Na FTOP 7 projektů. 

 Zrušení celoškolského pracoviště PVAC. 

 Škola neobdržela projekt Výzkumné prostředí. 

 Příprava jednání MEP. 

 

Pror. Rumlová 

 Pedagogická aktivita doktorandů. 

 Připravují se potřebné dokumenty, výnosy v souvislosti se změnami v doktorském studiu. 

 

Kvestorka 

 Informace o tvorbě rozpočtu. 

 

 



Senát – prof. Cibulka 

 21.5. bude projednávat/schvalovat rozpočet VŠCHT. 

 

Mgr. Janovský 

 Blíží se oslavy 100 let kampusu. 

 Pokračuje přechod na nový web. Bude školení k novým funkcionalitám. 

 

CŽV – dr. Martin Filip 

 Představení nové vize fungování pracoviště CŽV. 

 

 

Příští kolegium rektora se bude konat 10. 6. 2025 

 

 

Informace z KD 

 

prof. Jeníček – děkan 

 Příští týden bude schvalovat rozpočet senát VŠCHT. Pan děkan připraví podklady do příštího 

týdne a schůzka s vedoucími ústavů by proběhla poté. 

 Žádost o atestaci do tarifní třídy A2 pro doc. Hlinčíka. Kolegium tuto žádost schválilo. 

 Strategický záměr fakulty. Pan děkan připraví podklady, poté bude třeba schválit vědeckou 

radou a senátem fakulty. 

 

dr. Bindzar – proděkan pro pedagogiku 

 Od 1. 6. se otevře druhé kolo přijímacího řízení do bakalářského studia. 

 16. 5. předběžné zveřejnění výsledků přijímacího řízení. Novým uchazečům o studium zašleme 

uvítací dopis jménem pana děkana. 

 Dr. Kroufek bude zastupovat fakultu na jazykové zkoušce pro cizince. 

 Je nový návrh kompetenčního rámce pedagoga. Dr. Bindzar prosí o jeho nastudování a 

připomínkování. 

 Stipendijní řád. Nový vysokoškolský zákon umožňuje nově poskytovat stipendia i 

absolventům, studentům CŽV a zaměstnancům. Proběhla diskuze. 

 Studijní a zkušební řád – připravuje se nový, vzhledem k novele VŠ zákona. 

 Státní závěrečné zkoušky – všechny ústavy mají 2 pověřené osoby k SIS modulu SZZ.  

 Posudek závěrečné práce. Link jde systémem. Posudek se musí podepsat při záporném 

hodnocení! Při kladném se podepisovat nemusí. 

 Vedoucí práce musí co nejdříve udělit zápočet do SIS za předpokladu, že práce je schopna 

obhajoby. 

 Použití umělé inteligence při jazykové úpravě závěrečných prací není proti pravidlům VŠCHT, 

vedoucí práce by měl o použití AI vědět. 

 Ústav 217 a 228, bude třeba nanominovat členy komise bakalářských SZZ do programu 

Průmyslová chemie v Litvínově. Členy musí schválit vědecká rada FCHT. Byli navrženi doc. 

Hlinčík, doc. Šimáček a dr. Bindzar. 

 Příprava akreditace Environmentálního inženýrství se blíží ke konci. Musí být schváleno 

senátem a vědeckou radou fakulty. Fakulta musí navrhnout zpravodaje a hodnotitele. 

 Nový společný základ se musí promítnout i do programů Energie a paliva a Omezování 

klimatických změn do září t.r. 

 IEP - Institutional Evaluation Programme, schůzka s hodnotícím týmem proběhne 28.5.  

 

doc. Hlinčík – proděkan pro vědu a výzkum  

 Pedagogická aktivita doktorandů. Každá fakulta si nastaví horní hranici aktivitních bodů. Na 

FTOP bude hranice 5 bodů. 

 Doc. Hlinčík zaslal členům kolegia email se změnami v doktorském studiu. 



 IGA. Sloty pro příští rok se stanovovat nebudou. Studenti DSP se budou moci přijímat i 

v průběhu ak. roku. 

 Fakultní grantová komise bude muset jednat o způsobech čerpání a pravidlech udělení grantů. 

 Nový stipendijní řád – pro DSP studenty se bude vyplácet účelové stipendium. 

 Dalším předpisem bude speciální norma pro doktorské studium. 

 Bude změněn řád Habilitačního a jmenovacího řízení. 

 Děkanáty se shodly na odevzdání pouze 1 výtisku doktorské práce. 

 MEP pro FTOP bude 12. 6. a 13. 6.  od 13.30 – 15.00. Doc. Hlinčík zašle tabulku a prosí 

vedoucí ústavů o vyplnění zástupců do 20. 5.  

 

dr. Šmejkalová 

 4Elements 24.10. 2025. Témata budou upřesněna později. 

 Mgr. Janovský bude potřebovat profil absolventa a další údaje pro propagaci nového studijního 

programu Environmentální inženýrství do konce června t.r. Zaslat dr. Šmejkalové. 

 

Ústav 217 (prof. Bartáček) 

 

Ústav 218 (doc. Pohořelý) 

 

Ústav 228 (doc. Hlinčík) 

 Výukové místnosti na VŠCHT nejsou pro výuku vhodně vybavené. Dr. Bindzar bude znovu 

apelovat u pror. Jahody. 

 

Ústav 240 (dr. McGachy) 

 

Ústav 241 (prof. Kočí) 

 RVH vzala změny ve výuce programu Udržitelnost a oběhové hospodářství na vědomí. 

 Nový předmět o přehledu technologií v jednotlivých průmyslech a jejich dopadu na životním 

prostředí, pokud by někdo věděl o odborníkovi, který by chtěl přednášet, aťdá prof. Kočímu 

vědět. 

 Diskuze o smlouvách studentů, kteří jsou na Akademii věd či ve firmách. 

 

Senát (dr. Kouba) 

 Zasedání senátu proběhne 11.6.  

 Projednal záměr akreditace pro Environmentální inženýrství. 

 Projednal záměr akreditace Zelená chemie. 

 

Doc. Sýkora 

 Ing. Kokta převzal dohled nad vybavením místností v bývalém prostoru Cesnet. 

 

Ing. Šritrová  

 Promoce magisterského studia se budou konat 18. 6. 2025 v 9.00 v Betlémské kapli, je třeba 

z každého ústavu nominovat 1 zástupce. Zástupce zaslat Ing. Šritrové. 

 Bude prodloužena smlouva o poskytování přístupu ke službě ČSN online pro čtení elektronické 

formy českých technických norem. V případě zájmu poskytne více informací Dr. Farták z ú. 

218. 

 

 

 

Příští termín konání kolegia děkana úterý 10. 6. 2025 ve 13.45 v místnosti B2317, zasedací 

místnost děkanátu 

 

 

Zapsala: Šárka Dintarová 


